
  

 

 

 

 

 

 

 

 

Referat fra elevrådsdagen d. 1. november 2021 

 

Opsamling på fælleselevrådsdagen d. 1. 

november. 

• Alle skolerne har snakket i klasserne om 
hvad god skole er. Vi så den lille Video fra 
Merløse på skolernes hjemmeside: 
https://ssu.holbaek.dk 
De andre elevråd laver også en lille film. 
Den kan vi se næste gang. 

• Vi så billeder fra elevrådsarbejdet på 
Børnenesskole.dk. Der kommer billeder 
fra dette fællesmøde også ud, så kan vi se 
dem der og vise til vores forældre. 

• Vi snakkede om mange ideer til fællesting 
vi kan arbejde med. Dem skrev vi ned på 
plancher som skal skrives rent af elever i 
Merløse. (God Stil, duksekonkurrence, 
trivselsdag) 

• Vi blev enige om at lave en konkurrence i 
december hvor der skal pyntes juledøre.  

• Vi blev også enige om at alle 3 elevråd 
skal arbejde med deres ønsker til 
budgettet inden næste fællesmøde d. 23. 
februar hvor vi skal til Ugerløse. Vi skal på 
det møde planlægge hvordan vi gør det. 
d. 24. februar skal et par elever fra hver 
skole deltage i Skoleforum og komme 
med ønskerne. 

• Vi snakkede også om at man kan lave et 
loppemarked og tjene nogle penge. Alle 3 
skoler sammen. 

• Alle elevråd vil gerne have 
elevrådslokaler. 

• Eleverne synes at alle skolerne skal have 
ugeskema. Der har man nemlig 
indflydelse på sin skoledag. 

 

Referat Pia 

 
 

 

 

     

     

                                 

                       

          

      

         

         

         

           

                                      

              

        

      

https://ssu.holbaek.dk/

